

2013年9月25至27日

上海新国际博览中心

中国上海浦东新区龙阳路2345号, 邮编: 201204

请填写此表格并签名盖章后回传至:

国内联络处: 法兰克福展览(上海)有限公司, 北京办事处

联系人: 万山青 电话: (86)10 6517 1388 分机 837 传真: (86)10 6510 2799

**一. 参展商公司资料:**

公司名称(中文): \_\_\_\_\_ 国家: \_\_\_\_\_

公司名称(英文): \_\_\_\_\_

地址(中文): \_\_\_\_\_

地址(英文): \_\_\_\_\_

联系人: \_\_\_\_\_ 职位: \_\_\_\_\_

电话: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ 传真: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

电子邮箱: \_\_\_\_\_ 公司网站: \_\_\_\_\_

**二. 我司的产品属于以下产品类别(所有产品的总百分比为100%):**

- |                        |                       |
|------------------------|-----------------------|
| _____ % 1. 楼宇自控系统及产品   | _____ % 6. 智能遮阳系统及产品  |
| _____ % 2. 综合布线系统及产品   | _____ % 7. 酒店智能化系统及产品 |
| _____ % 3. 智能家居及小区管理系统 | _____ % 8. 电工电气产品     |
| _____ % 4. 安防门禁系统及产品   | _____ % 9. 新闻媒体       |
| _____ % 5. 影视视讯系统及产品   | _____ % 10. 其他        |

**三. 参展费用**

标准展台	光地
<b>标准展位</b> (至少9平方米, 并以每9平方米递增) 参展费用: 人民币9,800 / 9平方米	<b>光地</b> (至少36平方米) 参展费用: 人民币1,000 / 平方米

展厅: \_\_\_\_\_ 展位号: \_\_\_\_\_ 面积: \_\_\_\_\_ 平方米 展位费: \_\_\_\_\_

**四. 付款事宜:**

\*递交申请表时必须在五个有效工作日内缴交50%之展位费用。余款50% 必须于 **2013年7月24日** 或之前全数付清。

有关银行账户资料, 请参阅第2页。

\*未经主办单位同意, 参展商单方面取消参展计划, 其已付参展费用不予退还。

\*主办单位有权现场取消参展产品与签订参展合同不相符的展位, 其已付参展费用不予退还。

\*备注: 租用光地, 参展商须向场地管理处支付场地管理费(不退还)及清洁押金(可退还)。

**五. 我司已阅读并接受申请表格第2页随附列明的参展条款。**

<b>参展单位签名:</b>	<b>主办单位签名:</b>
<b>盖章:</b>	<b>盖章:</b>
<b>日期:</b>	<b>日期:</b>

## 参展条款及条件细则

### 1. 主办单位

中国国际贸易促进委员会浦东分会  
广州光亚法兰克福展览有限公司

### 2. 承办单位

广州光亚法兰克福展览有限公司  
上海红杉会展服务有限公司

### 3. 展览场地

上海新国际博览中心  
中国上海浦东新区龙阳路 2345 号  
邮编: 201204

### 4. 展览会日期

2013 年 9 月 25 至 27 日

### 5. 参展申请及确认

意向参展的公司必须完整填写参展申请表格(合同)并签字盖章后递交主办单位以完成整个参展申请程序。随后主办单位将以书面确认参展通知。

由于不可抗拒因素致使展会不能如期举行(如战争、地震等自然灾害),主办单位有权更改展期,并不承担由此产生的任何法律经济责任。

### 6. 付款条款

参展商报名后必须在五个有效工作日内支付 50%展位费,否则主办单位有权调整或取消其所定展位,余款必须在 **2013 年 7 月 24 日**前付清。所有银行费用需由参展商承担。

#### 请将展位费用汇入以下账号:

账户:

广州光亚法兰克福展览有限公司

开户行: 中国银行

广州林和西路支行

账号: 702 958 753 196

### 7. 取消参展

如果参展申请人因何种原因单方面取消参展计划,其已付参展费用不予退还。

**参展公司于开展第一天前三个月通**

**知主办单位退出该展览,申请公司  
仍必须支付主办单位参展全费。**

### 8. 参展会条款

展览会具体的参展条款刊列于主办单位网站

[www.messefrankfurt.com.hk](http://www.messefrankfurt.com.hk), 若要打印,请按照网站上的指示进行。

### 9. 展位分配

展位位置将根据产品类别或主办单位制定的其它标准进行分配,如有特殊情况,主办单位保留对已分配的展位位置进行调整的权利。

共同参展公司必须通过原参展商公司安排一同展出。

当参展公司申请 9 平方米的标准展位时,可供选择的展位已经额满情况下,主办单位有权要求参展申请人支付多于 9 平方米以外面积的费用,最多至 6 平方米。

主办单位对已分配的展位位置保留最后权利。

### 10. 展位搭建

标准展位参展商不得改动楣板,主办单位有权现场不接受标准展位改光地。

光地申请必须 36 平方米起计(不含任何设施),参展商不得分租展位,只限一家展商资料登录展会对外宣传资料。

参展商不得转让、炒卖展位,否则主办单位有权取消其参展资格,往后三年内不接受参展。

### 11. 展品内容

主办单位有权现场取消参展产品与签订参展合同不相符的展位,其已付参展费用不予退还。

### 12. 会刊内容

如果主办单位没有及时收到参展商的会刊内容登记表,本参展申请表的内容将被作为参展商公司介绍刊登在展会会刊上。

### 13. 知识产权及版权

参展商保证所有展品,包装,和广告宣传材料不能侵犯第三者产权,包括已注册或其它确认商标、著作权、设计、名字及专利。

主办单位有权拒绝有关确定侵权之展商参加日后之展览。

参展商保证其展品、包装及相关公开材料不存在任何侵犯或违反第三方权益的情况,主办单位有权现场拒绝侵犯知识产权行为及其展品参展,并保留追究一切法律责任。

### 14. 标准展位设备及基本设施服务

#### 标准展位

220V 电源插座 1 个

展位三面围板(白色)及展位内地毯  
展台楣板(含公司中英文名称及展位号码)

方桌 1 张, 椅子 2 张

射灯 2 支

展位基本清洁

展会会刊基本内容刊登

参展商名录在线刊登

观众邀请卡

#### 光地设备及基本设施服务

光地一块、展会会刊基本内容刊登、  
参展商名录在线刊登、观众邀请卡

### 15. 如任何问题, 敬请查询

法兰克福展览(上海)有限公司

北京办事处

中国北京东城区建国门内大街 7 号

光华长安大厦 2 座 1721 室

电话: (86) 10 6517 1388 分机 837

传真: (86) 10 6510 2799

电邮:

[building@china.messefrankfurt.com](mailto:building@china.messefrankfurt.com)

25 – 27 September 2013  
Shanghai New International Expo Centre (SNIEC)  
Shanghai, China

Please complete in block letters, sign and return original to:

**Messe Frankfurt (Shanghai) Co Ltd, Beijing Office**

Contact: Mr. Daniel Wan

Tel: (86) 10 6517 1388 ext. 837

Fax: (86) 10 6510 2799

Email: [building@china.messefrankfurt.com](mailto:building@china.messefrankfurt.com)

For office use:

Booth type: \_\_\_\_\_ Booth no.: \_\_\_\_\_ Booth size: \_\_\_\_\_ sqm

**A. Exhibiting company details (see point 10 on Specific Terms and Conditions of Participation on page 3)**

Company name (English): \_\_\_\_\_

Company name (Chinese): \_\_\_\_\_

Address (English): \_\_\_\_\_

City: \_\_\_\_\_ ZIP/Postal code: \_\_\_\_\_ Country: \_\_\_\_\_

Address (Chinese): \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_  
Country code City code Telephone number Country code City code Fax number

Email: \_\_\_\_\_ Website: \_\_\_\_\_

**B. Contact information for fair operation matters (information will not be shown in Organiser's printed matters and website)**

Contact Person: Mr./Ms. \_\_\_\_\_ Position: \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_  
Country code City code Telephone number Country code City code Fax number

Email: \_\_\_\_\_

**C. Billing details (complete only if different from part A of the above) :**

Company name: \_\_\_\_\_

Contact Person: Mr./Ms. \_\_\_\_\_ Position: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

City: \_\_\_\_\_ ZIP/Postal code: \_\_\_\_\_ Country: \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_  
Country code City code Telephone number Country code City code Fax number

Email: \_\_\_\_\_ Website: \_\_\_\_\_

**D. Our products belong to the following product groups (total percentage of all groups should be 100%):**

- |   |   |
|---|---|
| ____% 1. Building automation systems and products         | ____% 6. Intelligent sun shading systems and products |
| ____% 2. Generic cabling systems and products             | ____% 7. Hotel intelligent systems and products       |
| ____% 3. Smart home and community management systems      | ____% 8. Electrical engineering products              |
| ____% 4. Security and access control systems and products | ____% 9. Press and publications                       |
| ____% 5. Audio & video systems and products               | ____% 10. Others, please specify: _____               |

**E. Please use not more than 20 words to describe your products.**

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

**F. Major brand name(s):** \_\_\_\_\_

**G. For co-exhibitor only: Please name ONE co-exhibiting company.**  
(Further information will be required before the show for the fair catalogue entry)

Company name (English): \_\_\_\_\_

Company name (Chinese): \_\_\_\_\_

Country: \_\_\_\_\_

**H. Participation fee**

<p><b>Standard booth</b> (minimum 9 sqm, with multiple 9 sqm unit addition)</p> <p>Booth size: _____sqm Participation fee: RMB 9,800 / 9 sqm</p>	<p><b>Standard booth (9 sqm) includes:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Wall-to-wall carpet</li> <li>- Fascia board with company name and booth number</li> <li>- 1 table &amp; 2 folding chairs</li> <li>- 2 spot lights</li> <li>- 1 socket (220V)</li> <li>- Booth cleaning</li> <li>- Listing in fair catalogue</li> <li>- Listing in online exhibitor list</li> <li>- Visitor invitation cards</li> </ul>
<p><b>Raw space</b> (minimum 36 sqm) *</p> <p>Booth size: _____sqm Participation fee: RMB 1,000 / sqm</p>	<p><b>Raw space includes:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Floor space</li> <li>- Listing in fair catalogue</li> <li>- Listing in online exhibitor list</li> <li>- Visitor invitation cards</li> </ul>

**Payment:** 50% deposit is required with application. Final / balance payment is due on **24 July 2013**. Please see page 3 for bank account details.

**\*Remarks:** Raw space exhibitors are entitled to pay the hall management fee to the venue and cleaning deposit fee during the move-in period, on top of the participation fee.

**L. Name of legally responsible person (Please write the name and sign below)**

We hereby accept the General Terms and Conditions of the show and the Specific Terms & Conditions on page 3 of this application form.

Name: Mr./Ms. \_\_\_\_\_ Title: \_\_\_\_\_  
First name Last name

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

Company chop: \_\_\_\_\_

(Please see page 3)

## Specific Terms and Conditions of Participation

- 1. Organisers**  
China Council for the Promotion of International Trade – Shanghai Pudong Sub-Council  
Guangzhou Guangya Messe  
Frankfurt Co Ltd
- 2. Co-organisers**  
Guangzhou Guangya Messe  
Frankfurt Co Ltd  
Shanghai Hongshan Exhibition Service Co Ltd
- 3. Event location**  
Shanghai New International Expo Centre (SNIEC)  
2345 Longyang Road,  
Pudong New Area,  
Shanghai, P.R.C. 201204
- 4. Date of event**  
25 – 27 September 2013
- 5. Registration and confirmation**  
Application to exhibit is made by submitting a completed and signed application form to the organiser. The organiser will confirm receipt of application in writing by fax and original mail.
- 6. Terms of payment**  
A deposit of 50% is required upon application. Applicants should remit the appropriate amount directly to the organiser. Final balance of 50% is due on or before **24 July 2013**. All bank charges are to be borne by applicant.  
  
Payment should be made to:  
  
Name of Account:  
GZH Guangya Messe Frankfurt Co Ltd  
Name of Bank:  
Bank of China  
Guangzhou Linhe Xilu Sub-Branch  
Account Number:  
702 958 753 196  
Swift Code: BKCHCNBJ400
- 7. Cancellation**  
If an applicant withdraws his application, for whatever reason, before he receives either a rejection or confirmation of his application, any participation fee paid will be forfeited.  
  
If the exhibitor notifies the organiser of his withdrawal within three months of the start date of the event, he is liable for the total participation fee.  
  
Should the exhibitor under contract (i.e. in receipt of confirmation) inform the organiser that he will not participate in the event, providing the organiser is able to resell the stand without loss, the payment to be made by the exhibitor will be reduced to a handling fee of US\$1,000 irrespective of the exhibitor's full liability for additional costs, catalogue fees etc.
- 8. General terms and conditions of participation**  
The detailed General Terms & Conditions of Participation are given on the organiser's website [www.messefrankfurt.com.hk](http://www.messefrankfurt.com.hk) and can be requested in printed form if required.
- 9. Booth allocation**  
The booth will be allocated in accordance with marketing criteria. No change of booth location is allowed once it has been assigned & informed.  
  
Additionally represented companies (co-exhibitors) must arrange their participation through the main exhibitor.  
  
In cases where an application is received for nine (9) sqm, but due to hall layout only larger spaces are available, the applicant is required to pay the full cost of the additional space up to a maximum of six (6) sqm. The organiser reserves all rights regarding the final booth arrangements.
- 10. Catalogue entry / fair guide**  
If the organiser does not receive the catalogue entry form (from the exhibitor manual) from the exhibitor, information from the application form will be used to prepare the exhibitor's entry in the catalogue or fair guide.
- 11. Intellectual property rights / copyright**  
The exhibitor warrants that his exhibits and packages thereof and the related publicity materials do not in any way whatsoever violate or infringe any third party's rights including trade marks, copyrights, designs, names and patents whether registered or otherwise. The organiser has the right to refuse participation of any exhibitor found guilty of infringement of intellectual property rights at any future trade fairs.
- 12. Correspondence address for enquiries**  
Messe Frankfurt (Shanghai) Co Ltd,  
Beijing Office  
Rm. 1721, Tower 2 Bright China Chang An Bldg.  
No.7, Jian Guo Men Nei Avenue  
East District, Beijing 100005,  
P.R. China  
Tel: (86) 10 6517 1388 ext. 837  
Fax: (86) 10 6510 2799  
Email:  
[building@china.messefrankfurt.com](mailto:building@china.messefrankfurt.com)